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ВОСПИТАНИЯ ЧЕСТНОСТИ СТАРШИХ ДОШКОЛЬНИКОВ В ИГРАХ 

С ПРАВИЛАМИ: РЕЗУЛЬТАТЫ ЭМПИРИЧЕСКОГО ИССЛЕДОВАНИЯ  

Выполнено исследование по воспитанию честности у дошкольников через игровую 

деятельность. Методика основана на анализе результатов осознания детьми нравственных норм, 

сформированности нравственных понятий. Объектом исследования определен процесс формирования 

нравственно-волевых качеств. В процессе проведения исследования, при получении данных 

использован метод математической обработки данных. На основе полученных результатов выявлено 

влияние игр с правилами на формирование честности дошкольников.  
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EDUCATING THE HONESTY OF OLDER PRESCHOOLERS IN GAMES WITH RULES: 

THE RESULTS OF AN EMPIRICAL STUDY 

 

A study on the education of honesty in preschoolers through playing activities has been carried out. The 

methodology is based on the analysis of the results of children's awareness of moral standards, the formation 

of moral concepts. The object of the study is the process of forming moral and will qualities. In the course of 

the study, the method of mathematical processing of data is used in obtaining data. Based on the results, the 

impact of games with rules on the formation of honesty of preschoolers has been revealed. 
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